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Referat 

Styremøte OABR avdeling innebandy nr. 7/2023-2024.  

Dato:   tirsdag 9. januar 2024 

Sted:   Bryn / Teams 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Connie Parborg, Ingvild Ruud,  
Stein Log (teams) 

Forfall:  Heidi Ingebrigtsli, Thomas Sørensen, Anette Berg 
Adm.:   Kjetil Moberget 
 

Sak 42/2023-2024 – Godkjenning referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

For møte 5/2023-2024 var det utarbeidet to versjoner; en offentlig og intern versjon. Det er ønskelig 

at den offentlige versjonen er mer utfyllende uten å gi ut personopplysninger. 

Det hadde ikke kommet noen innspill på referatet for møte 6/2023-2024. 

Vedtak: 

Referat 5/2023-2024 skrives om. 

Referat 6/2023-2024 godkjennes. 

 

Sak 43/2023-2024 – Avklaring habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Det er ingen saker på agendaen der styremedlemmene anses å være inhabile. 

Vedtak: 

Habilitet avklart. 

 

Sak 44/2023-2024 – Mulig presisering av omberammingsregler 

☒ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

sak 31/2023-2024 ble det vedtatt nye regler for omberamming. Det tatt en kort oppdatering knyttet 

til de første erfaringene med ordningen. Styret fremhevet at det fortsatt er ønskelig med en restriktiv 

praksis. Saken følges følger saken tett og regler vurderes igjen etter tilbakemeldinger gjennom 

inneværende sesong. 
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Sak 45/2023-2024 – Etterspill fra møte mellom OIK og Kulturminister 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Tirsdag 2. januar var representanter fra Oslo Idrettskrets i møte med Kulturministeren hos 

Haugerud IF. I etterkant har OIK sendt en oppfølgende henvendelse til Kulturdepartementet der 

bandyforbundet generelt, og innebandy spesielt, trekkes frem som et særforbund/en idrett som 

jobber godt med problemstillinger som OIK og ministeren er opptatt av. 

Vi oppfordres til å ta kontakt med Kulturdepartementet og invitere ministeren til en prat. 

Vedtak: 

Styreleder og daglig leder skriver en invitasjon til KUD. 

 

Sak 46/2023-2024 – Økonomi; budsjett 2024 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Administrasjonen har utarbeidet et utkast til budsjett for 2024. Budsjettet slik det foreligger er lagt 

opp relativt stramt og anses som et minimum for å gjennomføre planlagte aktiviteter. 

Budsjettet legges frem med et rammebudsjett fordelt på prosjekter og et handlingsrom, «fri 

ramme», som det er ønskelig at styret mener noe om. 

I skrivende stund har regionen ca. 2,5 mill. på konto, penger til ikke nødvendigvis bare «tilhører» 

innebandy, men som tilhører fellesskapet OABR med bandy, innebandy og landhockey. Selv om dette 

vil reduseres ned mot 1 mill. frem mot påmeldingsavgifter kommer inn i høst, så anses likviditeten 

som god i øyeblikket. 

Administrasjonens har følgende vurderinger: 

• I kraft av å være det første budsjettet til daglig leder hersker det noe usikkerhet til 

presisjonen til budsjetteringen. 

• Det er stor usikkerhet knyttet til sentralleddets økonomiske situasjon og hvilke konsekvenser 

dette vil få for OABR. Spesielt gjelder dette utviklingsavdelingens kapasitet i tiden fremover. 

• Daglig leder vurderer at, gitt usikkerhetsmomentene over, vil det være fornuftig å ikke pådra 

seg for store faste forpliktelser i øyeblikket, men heller fokusere på å løse oppgavene med 

mer fleksible løsninger. På denne måten vil det være enklere å justere aktiviteten hvis 

usikkerhetsmomentene går i negativ retning. 

Styrets leder ser den «frie rammen» i budsjettet for 2024 som god mulighet til å iverksette tiltak på 

områder innebandyen i regionen har behov inneværende år - for å styrke miljøet og samtidig avlaste 

administrasjonene som skal kunne finne fordeling for bedre utnyttelse av allerede eksisterende 

ressurser. 
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For den økonomiske situasjonen til sentralleddet er det iverksatt flere arbeidsgrupper og innsatser 

for å utbedre, og det vil være viktig med politisk tydelighet for hvor påvirkningen av en evt. 

økonomisk usikkerhet sentralt skal iverksettes. 

Vedtak: 

Den frie rammen prioriteres til tiltak innen fagfeltet dommer. 

Daglig leder gis anledning til å finne en løsning for å sette pengene i drift så fort som mulig. 

Budsjettet for øvrig ble vedtatt som fremlagt. 

 

Sak 47/2023-2024 – Høringsuttalelse Behovsplan idrett i Oslo kommune 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Oslo kommune har lagt ut Behovsplan for idrett 2025-2034 på høring med høringsfrist 11. februar 

2024. Planen er i praksis Oslo kommunes plan for prioritering av nye idrettsanlegg i perioden og det 

antas at den vedtas ifm Oslobudsjettet 2025 i Bystyrets desember-møte 2024. 

Det ble diskutert mulighetene for å spille inn en dedikert innebandyhall i byen. Dette tas med i 

arbeidet med høringsinnspillet. 

Vedtak: 

Daglig leder utarbeider et utkast som sendes ut på epost. Konkrete innspill sendes til daglig leder. 

Klubbene oppfordres til å sende inn egne innspill i høringen. 

 

Sak 48/2023-2024 – Nytt fra utvalgene 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Dommerutvalget har startet med observasjonsoppsett i TA. Ser ut til å fungere bra. Det har også 

kommet en invitasjon til ny runde med Dømmekraft som ses på i løpet av våren. 

I serieutvalget er det relativt stille om dagen. Det kommer noen saker som behandles forløpende. 

For ungdom og utvikling ønskes det en tydeliggjøring av arbeidsoppgaver. Administrasjonen lover å 

involvere utvalget i større grad fremover.  

 

  

https://www.oslo.kommune.no/etater-foretak-og-ombud/bymiljoetaten/kunngjoringer/horing-av-behovsplan-for-idrett-2025-2034
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Sak 49/2023-2024 – Oppføling av tidligere sak 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

I møte 6/2023-2024, sak Sak 40/2023-2024 (Økonomi) fikk administrasjonen i oppdrag å sjekke ut 

sanksjonsmuligheter for klubber som ikke betaler for seg. I møtet og i etterkant av møtet har det 

kommet følgende mulige alternative sanksjoner: 

Sanksjon Lovverk 

Nekte klubbens representanter møte-, tale- og 
stemmerett på regionstinget 

OABRs lov § 4 

Nekte klubbens representanter møte-, tale- og 
stemmerett på årsmøte 

OABRs lov § 4 

Trekke poeng fra lag i seriespill (fortrinnsvis klubbens 
seniorlag) 

Sanksjons- og protestreglementet § 2-2 e) 
og § 2-3 h) 

Flytte klubbens lag som deltar i seriespill ned en 
divisjon (fortrinnsvis klubbens seniorlag) 

Sanksjons- og protestreglementet § 2-2 e) 
og § 2-3 f) 

Nekte klubbens lag å melde på til kommende sesong 
(fortrinnsvis klubbens seniorlag) 

Sanksjons- og protestreglementet § 2-2 e) 
og § 2-3 e) 

 

Etter administrasjonens vurdering er det god anledning til å vurdere ulike type sanksjoner og 

varierende grad av konsekvenser. Administrasjonen jobber videre med å utarbeide en rutine for 

oppfølging av klubber med utestående til regionen. Sjekk med elitelisensutvalget om det er mulig å 

koordinere med dem. 

For kommende møte ønskes en utfyllende status på fremdriften for sonelag. Fremdrift, stillinger og 

generell informasjon. 

 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

fredag 26. januar 2024 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 13. februar 2024 

 


